
Styrelsemöte # 4, 2023-04-24, SPF Seniorerna i Väsby 
 

Agenda 
 
§1 Mötet öppnas 
 
§2 Godkännande av dagordning enligt agendan 
 
§3 Samrådsverksamheten 
 
§4 Föregående styrelseprotokoll 
 
§5 Rapporter 

1. Ekonomi 
2. Medlemskommittén 
3. Resekommittén 
4. Programkommittén 
5. Friskvårdskommittén 
6. Hemsidan 

 
§6 Övriga frågor 
 

1. Information om diskussionerna om dubbla listor vid månadsmötena 
2. Minnesanteckningarna från konferensen; extra tid för pkt 5 c – d begärd av 

Inga-Lill 
3. Enkelrumstillägg på resor, se beslutsförslag, mail 2024-04-19 
4. Eldsjälsresorna, Eckerölinjen samt Salsta slott, Åbergs MUSeum, se 

beslutsförslag, mail 2024-04-19 
§7 Nästa möte 
 
§8 Utvärdering av mötet 
 
§9 Avslutning 
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Ekonomirapport april 2023 (nr 4) 

 

Redovisning per idag 

Bokföring av in-/utbetalningar rullar på. Med alla nu erhållna fakturor börjar 

resultatet närma sig noll. Likaså är medlen på Swedbank i de närmaste noll varför 

det blir nödvändigt med en överföring från SBAB. Kontot orört sedan årsskiftet 

och saldot är 716 tkr. 

Det största problemet just nu är att min skrivare inte vill kommunicera med min 

nya dator på ett vettigt sätt, vilket gör att allt tar mycket längre tid.  

 

Övrigt 

 

Moms på trycksaker. Enligt info från Nordvästmötet skall denna typ av kostnader 

ej belastas med moms när det gäller ideella föreningar.  

Tveksam information, detta står att läsa i Skatteverkets information om moms för 

ideella föreningar; 

Moms för ideella ... skatteverket.se 

Program och kataloger 

Det är inte momspliktigt för en ideell förening att sälja program och kataloger om 

verksamheten inte är momspliktig. Idrottsföreningar ska till exempel inte 

redovisa moms när de säljer matchprogram för en idrottstävling eller annonser i 

sådana program. 

Den som framställer program eller kataloger ska däremot ta ut moms på sin 

försäljning till föreningen. Momsen blir därmed en kostnad för föreningen. 

 

Folkhälsoveckan  

Har knåpat ihop 45 frågor till tipspromenaderna.  

 

Visma (bokföringsprogrammet) 

Har deltagit i en information om den on-lineversion som finns av programmet. 

Osäker på om det löpande underlättar arbetat, men det ger en större säkerhet.  

 



SPF Rapport från medlemssekreteraren 13/3– 17/4 2023 

Förändring för perioden: 24 nya medlemmar, -- återinträtt, 3 har ansökt om 

medlemskap, -- övertagna, 1 överflyttad, 3 avlidna, 14 utträtt, 1 borttagen 

p.g.a. 3 månaders regeln. Detta betyder att vi den 17/4 har 1277 aktiva 

medlemmar (varav 18 är hedersmedlemmar) + 21 vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar:  Marianne & Stefan Löfgren, Roger Wahlroos, Jan-Erik 

Larsson, Marianne Lundberg, Eva Larsson, Eva Johansson, Angela Tapia, 

Angelica Tapia-Flores, Mohammadali Darjaei & Mansoureh Majd, May Säker, 

Annika Svartling Andersson, Ann Lind, Irja Johnson, Päivi Sederblad, Parvin 

Moghadam, Anita & Stig Larsson, Gunilla Juhlén, Mohtaram Nemati, Ingrid 

Norman, Birgitta Linnros och Claes Gustafsson. 

Ej e-post: 111 medlemmar 

Nya godkända- ej aktiverade (ej betalat ännu): Eva Francke, Birgitta Molund 

och Jan-Olof Djärv. 

Återinträtt: ------ 

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu):   

Övertagen medlem: ------- 

Överflyttad medlem: Lars Pettersson, Kristinehamn 

Avlidna: Brita Dahl, Bengt Ståhl och Lennart Lundgren. 

Utträde: Stefan & Mona Asp, Kerstin Carlsson, Hans Thegel, Inger Lindfors, 

Birgitta Josefsson, Evaliz Blomqvist, Monika Norberg, Sven Göran Persson,    

Tina Presto, Maj-Britt Eidissen, Birgitta Gustafsson, Inger Lundström och 

Birgitta Löfström. 

Hedersmedlemmar: 18 stycken 

Vänmedlem inträde: Anna-Lena Gilgen från Engelbrekt 

Vänmedlem utträde: ----- 

Vänmedlem avliden: ----- 



Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: Tarja Mäkinen 

Ej betalat: 7 stycken har ej erlagt årsavgift ännu. Påminda via mobil, sms och 

brev.                                                                                                                                      

Av våra vänmedlemmar har 5 ej betalat.  

Tack för uppvaktning:  Brunhild Amnéus och Inger Bergman, 

Uppvaktningar i maj :   

5/5  80 år Jan-Åke Sjöblom                                                                          

6/5 80 år Louise Åkerberg                                                                        

9/5  95 år Birgit Franzén                                                                                

11/5  85 år Gunila Engervall                                                                                     

16/5 85 år Stig Larsson                                                                           

17/5          100 år Enni Herrgård                                                                          

21/5 80 år Ann-Charlotte Axberger                                                                            

21/5 85 år Elisabet Andersson                                                                    

22/5  80 år  Lisa Danielsson                                                                       

 

Informationsmöten är bokade i Anton Tamm fredag 9 juni och måndag 12 juni 

mellan kl 10.00 – 12.00.  42 medlemmar har vi nu som kan bjudas in. Jag tar ett 

visst antal i taget för det är bäst med högst 10 stycken/gång. 

Statistik från de informationsmöten som hölls 3 och 5 april:                                          

Av 54 inbjudna svarade 25.                                 

12 stycken deltog, 9 vill bli kallade nästa gång och 4 var ej intresserade (de 

tycker att de vet det de behöver). 

               

//Siv 

                                                                                                               

                          

 



SPF Rapport från Programkommittén april 2023 

 

16 mars Nationalmuseum, 14 deltagare, en del avbokningar. Intressant och bra guidning om konst, 

design och konsthantverk. 

20 mars Månadsmöte. ”Underhållande föreställning om bedrägeri”. Mycket lärorikt om vad man ska 

tänka på för att skydda sig mot bedrägerier och dessutom trevlig underhållning. 220 medlemmar 

deltog, avslutades i matsalen med servering och lotteri. 

22 mars Vårcafé, Reumatikerförbundet, Mia Tegel. 20 medlemmar lyssnade på information om 

Reumatikerförbundet och om olika reumatiska sjukdomar. 

27 mars O`Learys , lunch och aktiviteter. Populärt, efter lunchen spelades bowling och shuffelboard, 

16 personer deltog.  

28 mars Stockholms Auktionsverk. Besöket inleddes med kaffe och bulle.  Mycket intressant att få 

komma ”bakom kulisserna”, personalen berättade om värdering och försäljning. Medhavda föremål 

värderades. Vi hoppas att vi är välkomna i höst. 

30 mars Hallwylska museet. Guiden berättade på ett underhållande sätt om huset och dess historia. 

23 SPF medlemmar deltog 

03 april Pub-middag på Nonno´s. Denna gång stod middagen av pastarätter, det var första gången 

och de 30 personer som deltog, var nöjda. 

11 april Chokladfabriken. 26 medlemmar åt en sopplunch med efterföljande läcker tårtbuffé. 

Vi fick veta om tillverkningen, från kakaoböna till pralin och därtill provsmakning. 

17 april Vandring i Maria kvarteren.20 personer lyckades ta sig till vandringen, trots problem med 

pendeltågen. Guiden Eliane Höberg berättade om de spännande Mariakvarteren på Södermalm. 

Mycket intressant och som vanligt trevlig vandring. 

Kommande aktiviteter 

20 april Mina drömmars stad, film på Zita biografen, 50 personer anmälda. 

26 april Vårcafé, Arne Jakobsson berättar om telekommunikation. 2 ”föreställningar” kl 13.00 och kl 

15.00 pga. stort intresse. 

2 och 3 maj Slottsträdgården, Ulriksdal, dubblerat totalt 60 personer. 

22 maj + 31 maj Filmstaden, totalt 40 personer. Max 20 personer per tillfälle. 

25 maj Konstvisning, Hammarby sjöstad, 25 personer 

01 juni Vaxholm, båtresa och guidning i Vaxholm, 20 deltagare. 

08 juni Bussresa Roslagen 

 

Programkommittén hade planeringsmöte 14 april, med planering av höstprogrammet. 

Kommande möten 28 april och 24 maj. 

 

230419 

Gunnevi Norgren 



 

Inga-Lill Runermark    Resekommittén 

 

 

Reserapport 2023-04-24 

 

Resor 2023 

 

Rügen, Usedom och Greifswald 4-8 maj. Bokningen avslutad. I dagsläget 31 resenärer. 

Gripsholms slott, ångtåg och Nyköpingshus, 1-2 augusti. Bokning pågår. 

Finland, vårt spännande grannland i öst, 21-26 augusti. Bokning pågår. 

Pärlor i Uppland. Valloner, järnverk och spelmän, 11-12 september. Bokning pågår. 

 

4 st resor till hösten, är under bearbetning. Redogör för dessa på majrapporten. 

 

 

 

 

 

 

      

      

 

 

 

 

 

 

2023-04-19/Ilr 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  april 2023 

Utomhusaktiviteter i vår/sommar  

Promenaderna i närområdena pågår året runt förutom Bollstanäs som gör uppehåll under 

sommarmånaderna fr.o.m. maj. 

Långpromenaderna pågår sedan slutet av mars fram till 14 juni. Den 26 april har vi även nyheten 

vandring 15 km en heldag. 

Discgolf i Sandaskogen varje måndag pågår nu 

Boule i Bollstanäs,Carlslund och Seniorernas Hus börjar månadsskiftet april/maj. 

 

Inomhusaktiviteterna i Vilundahallen dvs mattcurling, pingis, badminton och linedance slutar mitten 

av maj. Även gympa balans hos Friskis&Svettis slutar i maj. 

   

Folkhälsoveckan 8-12 maj 
Programmet för hela veckan är nu klart och detaljinfomation är utskickat till alla medlemmar. 

Detaljplanering pågår för avslutningen på fredagen den 12 maj vid Seniorernas Hus. 

 

Fjällvandringsresa 17-21 september 
Intresseförfrågan för en vandringsresa till Bruksvallarna visade att det finns ett mycket stort intresse 

(45 pers). Vi kommer nu att anordna en resa i vår egen regi med anmälan senast 1 juni.  

 

Ny medlem i Friskvårdskommittén 

Torsten Bergstedt (f.d. läkare) har tackat ja att bli ny medlem i friskvårdskommittén. Han har varit 

flitig deltagare i våra promenader men även andra SPF aktiviteter. Han ersätter Åke Leverin som 

fortsätter som  ledare för olika aktiviteter och support vid olika evenemang. 

 

Lillemor Leverin blir ny ledare för  linedance efter Christina Tistam som varit med sedan starten av 

linedance. Christina har bidragit stort till den snabba tillväxten men vill nu sluta som ledare.  

 

Höstprogrammet och nya aktiviteter 

Arbetet med höstprogrammet pågår och vi har fått förslag på många nya aktiviteter. 

Jag föreslår att vi avvaktar med fler nyheter tills vi ser den fortsatta medlemsutvecklingen. 

 

 

 

 


